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29. zasedání zastupitelstva obce Bystrovany 
konaného dne 27.4.2022 v zasedací místnosti obecního úřadu

 
Pozvánka na 29. zasedání zastupitelstva obce Bystrovany byla zveřejněna na úřední desce Obecního úřadu Bystrovany od  
20.4.2022 a současně byla také zveřejněna na elektronické úřední desce.  
Zasedání bylo řádně svoláno. 
 
Přítomno: 6 členů zastupitelstva 
Omluvil se: Ing. Richard Janalík – služební cesta, PhDr. Antonín Bryks – pracovní záležitosti, Martin Sklenář – dostaví se 
později 
Starosta obce konstatoval, že zasedání zastupitelstva je usnášeníschopné. 
Presenční listina je přílohou č. 1 tohoto zápisu. 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Bystrovany schvaluje: zapisovatel p Romana Radová, ověřovatelé zápisu: Marie Plesková, Ing. Tomáš 
Smékal 
Hlasování: 
Pro: 6 Proti: 0 Zdržel:  0 
Usnesení bylo schváleno v navrženém znění. 
 
Návrh programu byl vyvěšen na úřední desce a byl zastupitelům zaslán elektronicky.  
Návrh programu: 

1. Kontrola úkolů z 28. zasedání zastupitelstva obce Bystrovany. 
2. Schválení Rozpočtového opatření č. 1/2022. 
3. Schválení Účetní závěrky ZŠ a MŠ Bystrovany, příspěvková organizace za rok 2021. 
4. Schválení Závěrečného účtu obce za rok 2021 a Účetní závěrky obce za rok 2021. 
5. Žádosti. 
6. Různé. 

Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Bystrovany schvaluje navržený program zasedání zastupitelstva, jak byl vyvěšen včetně úprav:    
Hlasování: 
Pro:  6 Proti: 0 Zdržel:  0 
Usnesení bylo schváleno v navrženém znění. 
 
K bodu programu č. 1: Projednání zápisu z 28. zasedání zastupitelstva 
K bodu 19.8.1. Propustek náhonu do Holice u dolního splavu – bude provedeno až po překopu napojení budované 
průmyslové zóny (East Park) v 8/2022 - úkol trvá 
 
K bodu 15.1. Úhrada neúčelných nákladů ředitelkou školy – úkol pro finanční výbor (kontrola).  
- Dle sdělení přítomných členů výboru bylo konstatováno, že se předseda M. Sklenář neozval, aby kontrolu provedli – úkol 
trvá. 
- Ing. Vagnerová sdělila, že kontrola neproběhla, předseda finančního výboru je nekontaktoval. 
- pí Mareništiaková se dotazuje, zda pí ředitelka uhradila neúčelné náklady k 31.1.2022.  
- starosta odpověděl, že neuhradila, právník obce to podal k soudu. Číslo jednací a text žaloby předá starostovi. 
 
K bodu 16.7.2. Současný stav stran rozvojové zóny East Park (BIA Service) – kontroly probíhají ve stanoveném režimu. 
Starosta informoval, že val a komunikace budou hotovy jako první – musí dodržet harmonogram prací podle územního 
rozhodnutí. 
- starosta sdělil, že val a komunikace jsou hotovy, plánuje pozvat zastupitele na kontrolní den k prohlídce. 
- Ing. Vagnerová se dotazuje, jak probíhají kontroly osazovacího plánu. Je potřeba pohlídat druhovou skladbu stromů. 
- Starosta sdělil, že druhová skladba odpovídá osazovacímu plánu a jsou tam i stromy navíc vysazené, ale nejsou správné 
výšky. Je to uvedeno i na stavebním úřadu. Val nebude zkolaudovaný a nemohou pokračovat další stavbou. Je to uvedeno i 
v zápise z kontrolního dne. V pátek 29.4.bude zápis z jednání. 
Závěr: Pokud je to takto, že výsadba neodpovídá projektu výsadby uvedeného v územním rozhodnutí, tak obec val 
nepřevezme. Starosta si pozve odborníka, aby zkontroloval rostliny, zda jsou vysazeny podle osazovacího plánu. Dále 
zastupitelstvo po starostovi požaduje zaslat zastupitelům zápis z reklamační schůzky č. 1 ze dne 29.4.2022. Cílem jednání je 
výměna stromů podle platného osazovacího plánu – úkol starosta. 
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K bodu 26.3.5. Investiční záměr – realizace akce: Sportovní areál Bystrovany  
- Smékal upozorňuje, že projektová dokumentace není zcela upravena dle jeho požadavků. Byly napraveny jen největší 
nedostatky a chyby. Nebezpečné zůstávají lampy osvětlení a obezdívka střídaček na fotbalovém hřišti - jsou blízko hrací 
plochy, pevné hrazení do výšky cca 80 cm na multifunkčním hřišti atd. 
- Starosta odpověděl, že hřiště je rozměrově 22x42 m (dříve 18x36 m), doběhová plocha od lajny k lampám a střídačce bude 
1,5m. Nová hřiště mají využití pro nohejbal, volejbal, tenis, florbal, basketbal, házená. 
- Smékal se dotazoval, proč je rozbagrované i doskočiště pro skok do dálky a kdo uhradí vícenáklady. Dále kdo a na čí 
náklady upraví okolí stavby do původního stavu.  
- Starosta sdělil, že se doskočiště zmenšilo na platné rozměry – bylo zbytečně velké. 
Vícepráce – sloupy VO – patky betonu (8 ks) a doskočiště – 115 tis. Kč, osvětlení 16 LED světel - 2 hřišť (víceúčelové + 
fotbal) – 895 tis. Kč. 
- Smékal upozorňuje, že stavba není dostatečně zajištěna v souladu s BOZP 
- Starosta sdělil, že dozor BOZP to dal do zápisu. 
- Smékal – co se stalo se sloupy a plotovými sloupky. 
- Starosta - sloupy stávajícího osvětlení byly odvezeny do šrotu, sloupy původního oplocení se použijí na stavbě technických 
služeb. 
- Vagnerová – co se stalo s dlažbou, byla v dobrém stavu. 
- starosta – dlažba byla rozebrána bagrem a odvezena na technické služby a něco si vzali občané. 
 
K bodu 26.5.1. Oprava dřevěného plotu – starosta poptává plastové latě - čeká na nabídku – úkol starosta 
Starosta sdělil, že v plastovém provedení vč. práce má nabídka za 360 tis. Kč – od firmy Ingstol, Bystrovany. 
Závěr: Písemná cenová nabídka předložena nebyla. Zastupitelé požadují předložit minimálně 3 nabídky nejméně - Úkol 
starosta.  
 
K bodu 27.8. Dolní splav – bylo provedeno zpevnění hrázky  - mlatová stezka. Ještě se musí osadit zákazovými značkami 
pro vjezd kolařů. – splněno.  
Musí být ještě umístěna nová zákazová značka přes obchvatovou komunikaci kolem řeky ke splavu – bylo dnes splněno, 
značka byla osazena. 
 
K bodu 28.3.  Schválení Účetní závěrky ZŠ a MŠ Bystrovany, příspěvková organizace za rok 2021 
Zastupitelstvu obce byla hospodářkou předložena ke schválení účetní závěrka příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Bystrovany 
za rok 2021 a výsledek hospodaření. Vzhledem k tomu, že v roce 2021 neproběhla finančním výborem kontrola hospodaření 
ve škole, tak bylo po diskusi dohodnuto: 
Závěr:  
Finanční výbor provede kontrolu hospodaření za rok 2021, aby zastupitelstvo mohlo projednávat schválení roku 2021. 
Předsedovi finančního výboru M. Sklenářovi se nařizuje, provedení kontroly nejpozději do konce 4/2022. 
Je bodem č. 3 dnešního zasedání. 
 
K bodu 28.4. Schválení Závěrečného účtu obce za rok 2021 a Účetní závěrky obce za rok 2021 
Hospodářka obce předložila zastupitelům v předstihu Závěrečný účet včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření 
obce Bystrovany za rok 2021. Zveřejněn byl na úřední desce a elektronické úřední desce  od 10.2.2022. 
Účetní závěrka obce za rok 2021 
Zastupitelstvu obce byla předložena ke schválení účetní závěrka obce za rok 2021.  
Hospodářka obce pí Radová okomentovala její obsah. 
Zde platí stejné ujednání jako v předešlém bodě, že v roce 2021 neproběhla finančním výborem kontrola hospodaření obce, 
tak bylo po diskusi dohodnuto: 
Závěr:  
Finanční výbor provede kontrolu hospodaření za rok 2021, aby zastupitelstvo mohlo projednávat schválení roku 2021 
(závěrečný účet a účetní závěrka). Předsedovi finančního výboru M. Sklenářovi se nařizuje, provedení kontroly nejpozději do 
konce 4/2022. 
Je bodem č. 4 dnešního zasedání. 
 
K bodu 28.9.2. Investiční záměr – realizace akce: Technické služby obce 
Starosta sdělil, že je hotová hrubá stavba. Střecha: jsou udělaná latě, natažená fólie, do června budou osazena okna a 
udělány rozvody elektřiny. Sítě jsou vedeny po hranici pozemku.  
 
K bodu 28.9.3. Investiční záměr – realizace akce: Most přes řeku Bystřici 
Starosta sdělil, že od 20.6.2022 do 25.9.2022 bude uzavřen most pro dopravu. Průchod pro chodce bude zajištěn průchodem. 
Starosta předloží zastupitelům cenu průchodu ve vysoutěžených jednotkových cenách – úkol starosta. 
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Zhotovitel stavby: firma PONVIA CONSTRUCT, s.r.o., Olomouc 
Smlouva o dílo:        cena 7,164.568,79 Kč, vč. DPH 
Další náklady stavby: 
TDI a BOZP: firma STAVING engineering, Olomouc   cena 272.250,- Kč, vč. DPH 
ADMIN: firma Ing. Müllerová, Poradenská a konzultační činnost, Uničov 
- (výběrové řízení na zhotovitele)      cena 30.250,- Kč, vč. DPH 
- (výběrové řízení na TDI a BOZP)      cena 30.250,- Kč, vč. DPH 
- zpracování žádosti o dotaci POV 2022     cena 18.500,- Kč, vč. DPH 
- zpracování závěrečné zprávy k dotaci POV 2022    cena 18.500,- Kč, vč. DPH 
Projektová dokumentace: firma MK statika a projekce, s.r.o., Olomouc, cena 242.000,- Kč vč. DPH 
Celkové náklady na stavbu: 7,776.318,79 Kč, vč. DPH 
Přiznaná dotace z POV 2022 ve výši 600.000,- Kč 
 
K bodu 28.10.1. Žádost J. Hrocha – zřízení věcného břemene na plynovodní přípojku za úplatu 1.000,-Kč 
Starosta zjistí pravidla – úkol 
Bylo zjištěno, že starosta pochybil a podepsal smlouvu o věcném břemeni sám bez podpisu místostarosty a doplnil nesprávné 
usnesení. 
Závěr: Starosta zařídí, aby se dala smlouva o věcném břemeni do souladu s usnesením zastupitelstva. Je potřeba smlouvu 
stáhnout z katastru a uzavřít znovu. 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Bystrovany ukládá starostovi provést nápravu chybně uzavřené smlouvy na věcné břemeno s manželi 
Hrochovými a uzavřením nové smlouvy s platným usnesením zastupitelstva obce ve věci věcných břemen. 
Hlasování: 
Pro:  6 Proti: 0 Zdržel:  0 
Usnesení bylo schváleno v navrženém znění. 
 
Starosta sdělil, že plynárny nemají určeno zákonem, který by stanovoval cenu věcného břemene, obec si ji určí sama. 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Bystrovany schvaluje kritéria pro stanovení výše ceny náhrady za zřízení věcného břemene plynovodní 
přípojky do délky 10m za 1.000,- Kč, nad 10m bude projednáno zastupitelstvem obce. 
Hlasování: 
Pro:  6 Proti: 0 Zdržel:  0 
Usnesení bylo schváleno v navrženém znění. 
 
K bodu 28.10.3. Žádost ZŠ – oprava sociálního zařízení v MŠ + výměna šatních skříní 
Závěr: Starosta připraví nabídky na výměnu WC a šatních skříní, aby se oprava mohla realizovat přes prázdniny 
Starosta informoval, že oslovil 3 firmy o nacenění zakázky. Předložila firma AZ Stavby Bohuňovice, Ingstol Bystrovany – tyto 
firmy nabídku předložily. Firma Bitner zatím nabídku nepředložila. 
Závěr: Zastupitelstvo počká na další cenovou nabídku. Dále bylo dohodnuto, aby se rozšířilo stávající WC a vybudovala šatna 
v suterénu. 
 
K bodu 28.11.2.  prodej pozemku p.č. 60 v k.ú. Bystrovany 
Zastupitelé se shodli se zveřejněním záměru na prodej o výměře 316 m2. Starosta pro stanovení ceny nechá zpracovat 
znalecký posudek. 
Byl vypracován a předložen znalecký posudek paní Voglovou, Velká Bystřice. Stanovená cena 900,- Kč/m2. 
Starosta navrhl usnesení. 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Bystrovany schvaluje rozdělení pozemku p.č. 60 v k.ú. Bystrovany na 2 parcely a nabídnout ji k prodeji za 
předpokládanou cenu 900,- Kč/m2. 
Hlasování: 
Pro: 2 – (Plesková, Sklenář Radek)  
Proti: 0 
Zdržel: 4  - (Černín, Žádník, Smékal, Vagnerová) 
Usnesení nebylo schváleno v navrženém znění. 
 
Vzhledem k neschválení navrženého usnesení starosta navrhl další variantu usnesení: 
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Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Bystrovany schvaluje prodej celého pozemku p.č. 60 v k.ú. Bystrovany za předpokládanou cenu 900,- 
Kč/m2. 
Hlasování: 
Pro: 1 – (Žádník)  
Proti: 0 
Zdržel: 5 - (Sklenář Radek, Plesková, Černín, Smékal, Vagnerová) 
Usnesení nebylo schváleno v navrženém znění. 
 
Ing. Vagnerová navrhuje usnesení: 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Bystrovany schvaluje, že neprodá pozemek p.č. 60 v k.ú. Bystrovany, který zůstane ve vlastnictví obce. 
Hlasování: 
Pro: 3 – (Černín, Smékal, Vagnerová)  
Proti: 0 
Zdržel: 3 - (Radek Sklenář, Plesková, Žádník)   
Usnesení nebylo schváleno v navrženém znění. 
 
Po diskusi a připomínkách p. Conearica starosta zjistí u p. Frömela možnost odstranění šopy, pokusí se najít shodu. 
 
K bodu 28.11.5. Paní Mareništiaková, dotaz na umístění boxu Zásilkovny. Zda má platit podle OZV poplatek za zábor o 
užívání.  Úkol starosta – zjistí. Byl zveřejněn záměr na bezúplatný pronájem.  
Pozemek byl požadován pro jako záměr na dlouhodobý pronájem, podle zákona o obcích. Platba za zábor veřejného 
prostranství je jen u umístění dočasných, krátkodobých staveb a zařízení, tedy podle zákona o poplatcích.  
 
K bodu 28.11.6. PhDr. Bryks – žádost o zasypání obratiště před jejich domem v ulici Malátova východ – otáčí se tam 
auta a je tam velká díra. Úkol -  starosta  
Starosta sdělil, že nelze zasypat cizí pozemek např. makadamem.  
 
K bodu 28.11.7.  M. Sklenář – polní „prostřední“ cesta. Dotazuje se, zda starosta ví, že je cesta rozšířena na cca 6 m. Je  
nutné vyvolat jednání s investorem stavby „zóna BIA“, aby cestu uvedli do původního stavu. Úkol - starosta 
Starosta sdělil, že firma dala vše do pořádku.  
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Bystrovany schvaluje zápis a usnesení č. 28 ze zasedání zastupitelstva obce Bystrovany bez připomínek. 
Hlasování: 
Pro:  6 Proti: 0 Zdržel:  0 
Usnesení bylo schváleno v navrženém znění. 
 
K bodu programu č. 2: Schválení Rozpočtového opatření č. 1/2022 
Rozpočtové opatření č. 1/2022 bylo zastupitelům předloženo na zasedání a okomentováno účetní obce pí Radovou. 
Jedním z bodů bylo navýšení peněz na kontejnerová stání. Zastupitelé se dotazovali, co všechno bude z dotace pořízeno. 
Starosta sdělil, že akce „Obec Bystrovany - Sběrná místa a kontejnery“ je spolufinancována z EÚ – Fondem soudržnosti 
v rámci Operačního projektu ŽP. Dojde k navýšení sběrné kapacity tříděného odpadu a nově pořízení sběrných nádob.  
Způsobilé výdaje projektu jsou 671.550,- Kč. Dotace EÚ (85%) ve výši 570.818,- Kč, vlastní zdroje (15%) 100.732,- Kč. 
Pořízeny kontejnery od firmy SUEZ CZ, s.r.o.:  
1ks 176.660,- Kč, vč. DPH 
4 ks 267.168,- Kč, vč. DPH 
4 ks 28.314,- Kč, vč. DPH 
Celkem kontejnery: 472.142,- Kč, vč. DPH 
Stavební úpravy - 2 kontejnerová stání (Budovcova, Malátova) 
Zhotovitel: Ingstol, s.r.o. Bystrovany – SoD: cena 527.132,31 Kč, vč. DPH z toho uznatelné náklady 138.908,- Kč 
V rámci akce byly provedeny přeložky Cetin, elektřiny NN síť.  
Ostatní uznatelné výdaje projektu (projekt, dotační managment) ALNIO Group, s.r.o., Brno: cena 94.380,- Kč, vč. DPH  
BH Invest – zpracování žádosti o dotaci a provize dotace: cena 86.140,- Kč, vč. DPH 
Ing. Stržínek, geodetické práce: cen a 6.800,- Kč, vč. DPH 
Ing. Klásek, zpracování projektu: cena 39.627,50 Kč, vč. DPH 
Roman Künstler, vyrobení ohrazení 2 kontejnerových stání z tahokovu předpokládaná cena 400.000,- Kč, vč. DPH. 
Hofmeister, VO – přeložka cena 21.599,- Kč, vč. DPH. 



5 

 

Celkové náklady: 1,647.820,81 Kč, vč. DPH 
- Ing. Vagnerová – měly se z dotace vybudovat 3 kontejnerová stání (Budovcova, Lipová, Malátova).  Měly být z tahokovu. 
Zastupitelé nebyli informováni, že se budou dělat jen 2 stání. O změně projektu bez tahokovu informování také nebyli. 
- starosta odpověděl, že na Lipové nebude provedeno, protože pozemek není obecní, jedná se s ČD o prodej pozemku. 
Změněn projekt bez tahokovu, byl proto, že by to bylo moc drahé. Proto se našlo řešení s osázením kolem kontejnerových 
stání živým plotem.  
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Bystrovany schvaluje Rozpočtové opatření č. 1/2022 tak, jak bylo předloženo. 
Hlasování: 
Pro:  4 Proti: 0 Zdržel:  2 – Vagnerová, Smékal 
Usnesení nebylo schváleno v navrženém znění. 
 
K bodu programu č. 3: Schválení Účetní závěrky ZŠ a MŠ Bystrovany, příspěvková organizace za rok 2021 
Zastupitelstvu obce byla hospodářkou předložena ke schválení účetní závěrka příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Bystrovany 
za rok 2021 a výsledek hospodaření.  
Vzhledem k tomu, že opět neproběhla kontrola za rok 2021, nebyl zastupitelům předložen zápis, nebylo hlasováno. 
 
K bodu programu č. 4: Schválení Závěrečného účtu obce za rok 2021 a Účetní závěrky obce za rok 2021 
Hospodářka obce předložila v předstihu Závěrečný účet včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce 
Bystrovany za rok 2021. Zveřejněn byl na úřední desce a elektronické úřední desce od 10.2.2022 až dosud. 
Vzhledem k tomu, že opět neproběhla kontrola za rok 2021, nebyl zastupitelům předložen zápis, nebylo hlasováno. 
 

V průběhu projednání tohoto bodu se dostavil zastupitel Martin Sklenář,  
je přítomno 7 členů zastupitelstva. 

 
Po příchodu zastupitele M. Sklenáře se omluvil, že nejsou provedeny kontroly k bodům č. 3 a 4 dnešního programu.  

 
Starosta požádal o revokaci bodu č. 2 a hlasovat bod programu č. 2 znovu. 
K bodu programu č. 2: Schválení Rozpočtového opatření č. 1/2022 
Rozpočtové opatření č. 1/2022 bylo zastupitelům předloženo na zasedání a okomentováno účetní obce pí Radovou. 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Bystrovany schvaluje Rozpočtové opatření č. 1/2022 tak, jak bylo předloženo. 
Hlasování: 
Pro:  5 Proti: 0 Zdržel:  2 – Vagnerová, Smékal 
Usnesení bylo schváleno v navrženém znění. 
 
K bodu programu č. 5: Žádosti 
29.5.1. Žádost Domov Seniorů Komárov, z.ú., IČ: 11847701 
 Žádost o finanční dar ve výši 4.000,- Kč, na provozní účely. V domově je umístěna 1 občanka Bystrovan. 
 Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje finanční dar ve výši 4.000,- Kč  Domov Seniorů Komárov, z.ú.,IČ: 11847701 a 
pověřuje starostu a místostarostu podpisem darovací smlouvy. 
Pro:  7 Proti: 0 Zdržel: 0 
Usnesení bylo schváleno v navrženém znění. 
 

29.5.2. Žádost p. Kramáře o opravu komunikace: křižovatka Blažíčkova a Bystřická 
 Závěr: Oprava bude provedena, jak budou dostavěny 2 nové RD v ulici Blažíčkova.  
 
29.5.3. Žádost p. Magdy Juráňové, Bystrovany o finanční příspěvek pro Pohybové studio LeVitare v Olomouci na 

podporu reprezentace ve světové soutěži Dance World Cup ve Španělsku. Soutěže se zúčastní její dvanáctiletá 
dcera.  

 Zastupitelstvo rádo využije nabídky vystoupení pro pořádání obecních akcí (pro seniory apod.). 
 Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje finanční dar ve výši 10.000,- Kč  Pohybovému studiu LeVitare., IČ: 11847701, 
Myslbekova 9, 779 00 Olomouc a pověřuje starostu a místostarostu podpisem darovací smlouvy. 
Pro:  7 Proti: 0 Zdržel: 0 
Usnesení bylo schváleno v navrženém znění. 
 

29.5.4. „Cyklistická stezka Samotišky – Droždín – Bystrovany“ – Dodatek  č. 1 ke Smlouvě o spolupráci 
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Starosta předložil dodatek č. 1 ke smlouvě o spolupráci při přípravě integrovaného projektu „Cyklistická stezka 
Samotišky – Droždín – Bystrovany“.  Smlouva ze dne 18.2.2019 se na základě dohody všech smluvních stran 
upravuje dodatkem tak, že bude vytvořen jeden společný individuální projekt a dohodou smluvních stran, jak se bude 
tento projekt tvořit a financovat. Projekt vytvoří město Olomouc a ostatní finančně přispějí dle svého podílu. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje Dodatek č. 1 ke smlouvě o spolupráci při přípravě integrovaného projektu 
„Cyklistická stezka Samotišky – Droždín – Bystrovany“,  smlouva je ze dne 18.2.2019 a pověřuje starostu a 
místostarostu podpisem dodatku č. 1 ke smlouvě. 
Pro:  7 Proti: 0 Zdržel: 0 
Usnesení bylo schváleno v navrženém znění. 
 

K bodu programu č. 6: Různé 
29.6.1. Informace z Valné hromady Svazku obcí Bystrovany a Bukovany – Intenzifikace (zkapacitnění) ČOV. 
 Starosta sdělil, že celá akce by měla obě obce stát cca 72 mil. Kč, vč. DPH. 

Ing. Vagnerová vysvětlila důvody intenzifikace – zkapacitnění, nyní je kapacita naplněná a nelze do budoucna povolit 
jakoukoliv výstavbu v obci. Vzhledem k tomu, že dotace na kanalizace budou končit. Je předpoklad, že bude v lednu 
2023 vypsaná dotace a obec by měla zvažovat, aby o tomto projektu (zkapacitnění) svazek uvažoval.  
Upozornila, že v projektu jsou možná úsporná řešení. Je potřeba je probrat s projektantem a vedením svazku. Nyní 
je na jednotlivých obcích, jak se rozhodnou.  

 
29.6.2. Konkurz na pracovní místo ředitele/ky ZŠ a MŠ Bystrovany – člen konkurzní komise. 

Členy konkurzní komise za zřizovatele budou Ing. Hana Vagnerová a p. Marie Plesková. Náhradníky jsou Martin 
Sklenář a Radek Sklenář. 

 
29.6.3. Ing. Smékal se dotazuje, proč už dříve nebyli zastupitelé informovaní o tom, že paní ředitelka chtěla odstoupit ze své 

funkce dříve, cca před půl rokem, ale pan Černín jí měl přemluvit. 
 p. Černín – prý o tom jen mluvila, ale nebyl tam vážný zájem to podat oficiálně, bylo to při soukromém hovoru, říkal jí, 

aby to nedělala.  
  
29.6.4. p. Mareništiaková – dotazuje se, zda ve škole proběhly volby do školské rady za rodiče a zda má starosta zápis 

k dispozici.  
 - starosta zatím žádný zápis nemá. 
 
29.6.5. Alzheimer centrum Bystrovany – Centrum bydlení pro seniory  
 Nepřítomný zastupitel Ing. Richard Janalík požadoval, po mejlové komunikaci se zastupiteli, projednání tohoto bodu.  

 Oslovil ho březnu 2022 ředitel firmy EBM Praha, pan Jan Šulc o přípravě akce vybudovat centrum na pozemcích za 
školkou p.č. 525/94, 525/93, 525/91, 525/89 v k.ú. Bystrovany.  
Ohledně tohoto projektu byla v prosinci 2021 svolaná schůzka zastupitelů se starostou, aby starosta podal 
vysvětlení, proč dělá vědomě kroky proti zájmům obce. Bylo dohodnuto, že okamžitě pošle dopisy majitelům 
zmíněných pozemků, že zájem obce o odkup nadále trvá (již dříve byli osloveni bývalou starostkou Vagnerovou) a 
hlavně napíše firmě EBM Praha, že plány obce jsou v této lokalitě jiné a projekt nepodpoří. Zároveň bylo starostovi 
uloženo, aby dopisy, které obsahovaly souhlasné stanovisko obce, nepodepisoval.  
- Plesková okomentovala, že starostovi bylo uloženo nejdříve oslovit firmu, že obec o tento projekt nemá zájem, 
nepodpoří ho. Měl takto v první řadě oslovit firmu, pana Šulce.   
- Smékal se dotazoval ostatních členů zastupitelstva, zda je firma taky oslovila. Nikdo nereagoval.  
- Starosta předložil dopisy z února 2022, které poslal majitelům, že zájem obce o pozemky trvá. Informaci firmě 
údajně sdělil jen telefonicky.  
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Bystrovany nehodlá prodávat pozemek p.č. 525/95 v k.ú. Bystrovany v ulici Budovcova a nadále 
si je ponechá ve svém vlastnictví pro budoucí rozvoj obce.  
Hlasování: 
Pro:  7 Proti: 0 Zdržel:  0 
Usnesení bylo schváleno v navrženém znění. 
Dále Zastupitelstvo obce Bystrovany ukládá starostovi napsat dopis firmě EBM PARTNER, a.s. Na Valentince 
3336/4, 150 00, Praha 5 a přílohou bude pouze usnesení 29.6.5. 

 
Zapisovatel: Romana Radová 
Ověřovatelé zápisu: Marie Plesková, Ing. Tomáš Smékal 
Starosta obce: Radek Sklenář 


